

体验海岛风情、浓郁文化古迹
让你享受轻松假日

★ 4天3晚 / 4D3N ★

巴厘岛轻松 “FUN” Bali Relaxing “Fun” Tour

Tour code : BTDP504R-18

诚意安排

SINCERE ARRANGEMENTS

- ▶ 乌鲁瓦图海神庙 / 金塔马尼
Uluwatu / Kintamani
- ▶ 塔曼啊云寺 / 有度库山中湖 / 海神庙
Bedegul Lake Bratan / Tanah Lot
- ▶ 来去闲逛乌布传统艺术市集
Enjoy leisure time at
Ubud Art Market
- ▶ 清绿富有美感的德哥拉郎梯田
Admire the scenic lush green
Tegalalang Rice Terrace

酒店 & 特色风味料理

SPECIAL MEALS

- ▶ 全程入住当地库塔4星级酒店
Accommodation at 4* Kuta Hotel
- ▶ 金巴兰海湾海鲜烧烤晚餐
Jimbaran BBQ Seafood Dinner
- ▶ 享受黄金咖啡的熏陶，
品尝浓浓又香醇的咖啡(1人1杯)
Taste exquisite coffee
(1 cup each person)
- ▶ 猪肋骨 ▶ 脆鸭餐
Pork Rib Crispy Duck



Uluwatu
乌鲁瓦图



Tegalalang Rice Terraces
德哥拉郎梯田

行程 / Itinerary

第1天 新山 新加坡 巴厘岛

DAY 1 Johor Bahru Singapore Denpasar

✕【午/晚餐】

✕【L/D】

今天集合于指定地点，乘搭旅游巴士前往新加坡樟宜机场乘搭客機飛赴巴厘首府-【登巴沙】。我们将前往位于努沙杜瓦的【WATER BLOW】，這裏是一片礁石山，有一个天然形成的凹洞中。每當漲潮時，海浪一波一波向裏推進形成漩渦，隨後衝擊起巨大的浪花。续参观乌鲁瓦图庙，【乌鲁瓦图】断崖位于巴厘岛最南端，又名情人崖。带您到【金巴兰海滩】上，享用浪漫的海鲜烧烤晚餐。

Today assemble at assembly point for coach transfer to Changi Airport for your flight to Denpasar - **[Bali]**. Upon arrival, meet and greet by our representative and transfer to **[Water Blow]**, Nusa Dua which is also called reef with a narrow opening. The waves come in to the narrow opening and crashing into the walls of the reefs at high tide; it pressures rises up and blows up. Continue to **[Uluwatu Temple]**, it stands on a towering above on the steep cliff, 250 feet's above sea level overlooking the Indian Ocean. Enjoy romantic sunset BBQ seafood dinner at **[Jimbaran Beach]**. Proceed to hotel.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my



第2天 巴厘 乌布
DAY 2 Bali Ubud

早餐后,前往乌布。乌布被称为巴厘岛的灵魂,这里您可以真切地感受当地的传统文化艺术。

首先前往【**赛鲁克村**】,由于生产制作传统的银器,所以被称为“银器村”可以购买到独具特色的银雕饰品。接着乌布【**手工艺品馆**】巴厘的雕刻木雕、石雕、绘画和手工业品也以其精湛的技艺,独特的风格遐迩闻名。在岛上处处可见木石的精美雕像和浮雕,因此,该岛又有“艺术之岛”之誉。

午餐後,前往乌布著名的拍照景点及各大杂志强力放送,也被时尚玩家节目介绍过的【**德哥拉郎梯田**】,美景当前绝对是您前所未有的视觉享受。继前往【**金塔马尼**】後前往巴都尔火山盆地享受翠绿的原野风光。

After breakfast, proceed to **[Celuk Village]**, a traditional village famous for the incredible gold and silver handicraft. Next visit to **[Tampaksiring]**, one of the holiest temples on Bali, built around hot springs that now bubble eerily in the central courtyard.

[Tegalalang Rice Terraces] is famous for its beautiful scenery of rice paddies involving the Subak (traditional Balinese cooperative irrigation system). **[Kintamani]** volcano or Mount Batur as a whole, is a popular sightseeing destination.

[Ubud Art Market] is a traditional art market situated in the center of Ubud Village and apposite to Puri Saren to present the handicrafts for tourist that can be purchased to bring home for souvenirs. This market is traditionally designed by presenting the multifarious of handicrafts includes wood carvings, painting, bags, cloths and others.

✕【早/午/晚餐】
✕【B/L/D】

第3天 巴厘
DAY 3 Bali

早餐后,前往位於布拉坦湖畔的【**布拉坦湖-水神廟**】,百度庫因掌控巴裏島南區的農業用水使得居民於西元1633年建蓋該寺來祭祀水神DEWI DANU。遊覽後前往【**塔那洛-海神廟**】,塔那洛海神廟以其獨特的地理位置聞名。它挺立在海岸邊的焦岩上,每當海水漲潮時海水就會淹沒了通往海神廟的道路,此時海神廟的景象就如同漂浮在海域上。晚餐於当地餐館享用,晚餐後入住酒店。

After breakfast, transfer to **[Lake Bratan (Ulundanu Temple)]**, the lake was built on the promontory surrounded by lake's water. This holy temple is dedicated to the Supreme God in His manifestation as Dewi Danu, the Goddess of the lake. Next, proceed to **[Tanah Lot]**, the temple was built on a small rocky islet surrounded by sea water, famous of its magnificent view. Continue we'll visit the Luwak Coffee Plantation.

第4天 巴厘島 新加坡 新山
DAY 4 Denpasar Singapore Johor Bahru

早餐后退房,到【**Kuta Discovery Shopping Mall**】逛逛。直到集合时间送往機場乘搭飛機返新加坡回返美丽家园。

After breakfast, let's go to **[Kuta Discovery Shopping Mall]**. Lastly, we'll transfer to airport for departure flight to Singapore. Home sweet home!

✕【早餐】
✕【B】



***IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.**

航班时间 / Flight details *(航班可能更動/subject to change):

出发 Dep: 新加坡 SINGAPORE - 巴厘岛 BALI DENPASAR

回程 Rtn : 巴厘岛 BALI DENPASAR - 新加坡 SINGAPORE

成人【全包】 (一人一房) ADULT【ALL IN】 (SINGLE ROOM)	成人【全包】 (两/三人一房) ADULT【ALL IN】 (TWIN/TRIPLE SHARING)	小孩的价格【全包】 (1位小孩和1位成人同房) CHILD TWIN【ALL IN】 (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM)	小孩加床【全包】 CHILD WITH BED【ALL IN】	小孩无床【全包】 CHILD NO BED【ALL IN】
RM	RM	RM	RM	RM

备注:

- 以上价格是按16成人以上报价,若不足16成人价格另议。
- 如有突发性燃油费或是税务有任何调整,我社有权向客人征收附加费。
- 以上价格只限持有马来西亚护照者。
- 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排,将可能因不同出发日期而有所变动,恕可能不及时处理通知。然而报名后有所更动的话,我社将另作个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序,以当地地接待社(地接)的安排为准。
- 若天气状况不佳,额外加选内的景点或活动将不会被取代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览,将安排另一个旅游景点取代。
- 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮,除非特别备注。
- 全程由中文導游讲解,領隊翻譯,如需其他语言讲解,必须在报名时提前通知我社。我社尽可能另作安排。
- 任何三人房均以折叠床为标准。
- 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心,详情请向您的旅游顾问询问。
- 确保您的权益,请详尽查阅我社之报名细则,谢谢。

Terms & conditions :

- Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
- Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
- The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
- Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
- If the weather is poor, certain extra activities or attractions will not be replace nor will they be refunded. However, if said attraction is not

- open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
- If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise noted.
- Principally tour commentary will be conducted in Mandarin Chinese and will be translated by the tour leader. However, other languages can be arranged on request basis. Customers are bound to follow the group's schedule/itinerary.
- Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
- It is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
- To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.

全跟团费包括:

经济舱来回机票(20公斤行李)及机场税、当地导游司机小费(团体出发)

PACKAGE INCLUDED
Economy Class Air Ticket (20KG Luggage) & Airport Tax, Tour Guide & Driver Tipping

全跟团费不包括:

机上用餐(廉价航空)、领队小费、酒店行李员小费、旅游保险、突发性燃油税

PACKAGE EXCLUDES
Meal on board (Budget Airline), Tour Leader Tipping, Bell Boy Tipping, Travel Insurance, Airline Fuel Surcharge

出发日期 / DATE OF DEPARTURE

16人成行及派领队 / Group departure & assign a tour leader with a minimum of 16 adults

旅行团取消手续费

- 如要取消所预定的旅行团,必须以书面形式进行,以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收到取消预定通知,本公司将征收每人RM200.00。
- 如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获得,将征收以下的手续费。
=>若已报名而通知取消 - RM200 (每人)
=>出发前45天或以上 - RM1,000 (每人)
=>出发前30 - 44 天通知取消 - RM2,000 (每人)
=>出发前8 - 29天通知取消 - 50% 旅费 (每人)
***出发前少于7天或机票已发出 - 100%旅费 (每人)
***临时缺席者,不可退费。

Cancellation Policy for Group Tour Packages

- Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
- If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.
=> Once booking made, a basic administration charges - RM200 Per person.
=> 45 days & above before departure - RM1,000 Per person.
=> 30 - 44 days before departure - RM2,000 Per person.
=> 8 - 29 days before departure - 50 % of Tour fare.
*** 7 days & less or TICKETED - 100% of tour fare Per person.
***<No-Show> will be non-refundable.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my

